《单词百科:subsequently是什么意思?subsequently怎么发音?subsequently 的解释和用法》

英语单词subsequently是什么意思?subsequently怎么读?subsequently怎么发音?美加网为 您整理了subsequently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来 看看吧!



subsequently怎么读

subsequently的读音:[s bs kw ntli]

subsequently的意思

1、adv.其后,随后,接着; "subsequent"的派生;嗣后;尔后;

subsequently的近义词

1、accordingly adv.因此,于是;依据;照着,相应地;



2、after prep....后的; (表示时间) 在...以后; (表示位置、顺序) 在...后面;

3、afterward adv.以后,过后:

4、afterwards adv.然后,后来地;以后;之后;继;

5、henceforth adv.从今以后,今后;

subsequently的双语例句

1. Subsequently, symptoms can be relieved with analgesics, including acetaminophen, NSAIDs, or opioid narcotics.

以后,镇痛剂,包括扑热息痛、 非类固醇抗炎药或阿片类麻醉剂,都可用于缓解头痛症状.

2. Subsequently, other nations'lease accounting standards (including IAS) were based on the approach. om

C

随后,各国租赁会计准则(包括国际会计准则)基本沿用了这一理论依据.

3. Only a handful of production ventures were subsequently approved and their impact has been limited.

随后,只有少数制作公司获得批准成立,而它们的影响也受到了限制.

4. Brooke was arrested and subsequently sentenced to five years' imprisonment.

布鲁克被逮捕,其后被判五年监禁.

5. If the biennial cycle is broken for one year the trees normally bear annual crops subsequently.

如果一年里打破了大小年的循环周期,植株以后就可正常结果.

6. Subsequently the eloquent man frequently asked the consequence of quenching in sequence.

其后雄辩者频繁地询问顺序灭火的结果.

7、Subsequently, other countries followed, one after another out of the depositor protection.



随后,其他各国萧规曹随,纷纷出台了对储户的保护措施.

8. Subsequently, the Securities and Futures Commission of Jilin Authority to investigate complaints.

随后,证监会吉林监管局对投诉事项展开调查.

9. Professor Owen has subsequently extended the same generalization to the mammals of the Old World.

以后欧文教授把这一法则引伸到"旧世界"的哺乳动物.

10、 Those concerns were overshadowed by subsequent events.

随后发生的事使之前所关注的那些问题显得无足轻重。

11、 Subsequently, the issuance of the homonymous drama caused a hot discussion in the tjqzz.com and art circles.

随后,同名剧本的发行,又在文艺界引发了一场场别开生面的讨论.

12. The original interview notes were subsequently lost. NNN

采访记录原稿后来丢失了。

13、 Netizen subsequently immediately initiator flesh search, side champion finds relative of a senior generation.

网友随后立刻发起人肉搜索,帮冠军寻父,

14. Nearly one hundred of them were subsequently tried, convicted and imprisoned.

其中近一百人后来受到审讯 、 判刑和监禁.

15, However, he developed progressive cachexia, withdrew from hemodialysis and subsequently died.

然而他发展成恶病质,停止血液透析,结果死亡.

16、 Classmates look at him with Jing ground eye, grow the laugh that string together subsequently.

同学们都用惊地眼光看着他,随后一长串的笑声.



17、 They won only one more game subsequent to their Cup semi-final win last year.

继去年在杯赛半决赛中获胜后,他们仅又赢过一场比赛。

18、 Since 1978, policy of Chinese mainland applying reforming and opening, economy grows quickly subsequently.

1978年以来,中国大陆施行改革开放政策,经济随之快速增长.

以上是美加网为您整理的subsequently怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于subsequently的用法、subsequently的释义、subsequently的相关详情请点 击:<u>https://dict.tjqzz.com/subsequently</u>

WW.

1022.00